



Canada

***Amending
Letters Patent***

Trust and Loan Companies Act

Pursuant to subsection 221(1) of the *Trust and Loan Companies Act*, the Minister of Finance declares that

- (a) the name of MCAP Inc. is changed to MCAN Mortgage Corporation; and
- (b) these letters patent are effective September 15, 2006.

Date: October 23, 2006

***Lettres patentes
modificatives***

***Loi sur les sociétés de fiducie
et de prêt***

En vertu du paragraphe 221(1) de la *Loi sur les sociétés de fiducie et de prêt*, le ministre des Finances statue que

- a) la dénomination sociale de MCAP Inc. est changée à MCAN Mortgage Corporation;
- b) les présentes lettres patentes entrent en vigueur le 15 septembre 2006.

Date : 1e 23 octobre 2006

A handwritten signature in black ink, appearing to read "James M. Flaherty", written over a horizontal line.

Minister of Finance
Le ministre des Finances



Canada

Amending Letters Patent

Lettres patentes modificatives

Trust and Loan Companies Act

Loi sur les sociétés de fiducie et de prêt

The Secretary of State (International Financial Institutions), on behalf of the Minister of Finance and pursuant to section 221 of the *Trust and Loan Companies Act*:

- declares that these letters patent change the name of **MTC Mortgage Investment Corporation** to **MCAP Inc.**; and
- these letters patent are effective on the day on which they are signed.

Au nom du ministre des Finances, et en vertu de l'article 221 de la *Loi sur les sociétés de fiducie et de prêt*, le secrétaire d'État (Institutions financières internationales) :

- statue que les présentes lettres patentes autorisent **MTC Mortgage Investment Corporation** à changer sa dénomination sociale à celle de **MCAP Inc.**;
- les présentes lettres patentes entrent en vigueur à la date de leur signature.

Date: January 1, 2000

Date: le 1 janvier 2000

Secretary of State
(International Financial Institutions)
Le secrétaire d'État
(Institutions financières internationales)



1991

LICENCE

PERMIS

This is to certify that

La présente atteste que

**MTC MORTGAGE INVESTMENT CORPORATION
SOCIÉTÉ DE PLACEMENTS HYPOTHÉCAIRES MTC**

is authorized, pursuant to section 76
of the Loan Companies Act, to transact
the business of a loan company and,


est autorisée, selon les disposition de
l'article 76 de la loi sur les compagnies
de prêt, à exercer les opérations d'une
société de prêt et,

is designated, pursuant to section 112 of
the Loan Companies Act, to be a
mortgage investment company.

est désignée, selon les dispositions de
l'article 112 de la Loi sur les
compagnies de prêt, comme une société
de crédit immobilier.

UNTIL March 31, 1992

JUSQU'au 31 mars 1992


Minister of State (Finance and Privatization)
ministre d'état (finances et privatisation)



1991

CERTIFICATE

CERTIFICAT

This is to certify that

La présente atteste que

**MTC MORTGAGE INVESTMENT CORPORATION
SOCIÉTÉ DE PLACEMENTS HYPOTHÉCAIRES MTC**

is authorized, pursuant to section 15 of the Loan Companies Act, to borrow and lend money or otherwise carry on business by exercising any of the powers set forth in sections 61 and 68 of the Act.

est autorisée, selon les dispositions de l'article 15 de la Loi sur les compagnies de prêt, à emprunter et prêter des fonds et à exercer les pouvoirs énoncés aux articles 61 et 68 de ladite loi.

DATED at Ottawa this 7th day
of November 1991.

DATÉ à Ottawa ce 7e jour de
novembre 1991.

Superintendent of Financial Institutions
surintendant des institutions financières



Canada

BY THE MINISTER OF FINANCE

LE MINISTRE DES FINANCES

TO ALL TO WHOM THESE PRESENTS SHALL COME, OR WHOM THE SAME MAY IN ANYWISE CONCERN

À TOUS CEUX À QUI LES PRÉSENTES PARVIENNENT, OU QU'ELLES PEUVENT CONCERNER DE QUELQUE MANIÈRE,

GREETING:

SALUT:

WHEREAS Section 5 of the Loan Companies Act provides that the Minister of Finance may by letters patent under his seal of office incorporate a loan company;

ATTENDU que l'article 5 de la Loi sur les sociétés de prêt prévoit que le ministre des Finances peut, par lettres patentes sous son sceau officiel, constituer une société de prêt;

AND WHEREAS the persons hereinafter named have, by their petition, prayed that letters patent under the seal of the Minister of Finance do issue incorporating them together with all such persons as may become shareholders in the corporation so created, as a loan company;

ATTENDU que les personnes mentionnées ci-dessous ont, par une requête, demandé que soient délivrées sous le sceau du ministre des Finances ces lettres patentes leur conférant, à elles-mêmes et à tous les futurs actionnaires, la personnalité morale et les constituant en société de prêt,

NOW KNOW YE that the Minister of Finance, under the authority of the said Act, does by these letters patent constitute:

SACHEZ QUE le ministre des Finances, sous le régime de la même loi, confère par les présentes lettres patentes la personnalité morale à

Name and Municipality

Principal Occupation

Nom et municipalité

Fonction

Ian Sutherland
Mississauga, Ont.

Executive
Vice-President
and Chief
Operating Officer
The Mutual Trust
Company (trust
company)

Ian Sutherland
Mississauga (Ont.)

Vice-président et
chef des
opérations
Société de fiducie
Mutuelle (société
de fiducie)

Guy B. Champagne
Bedford, P.Q.

President
Exeltor Inc.
(industrial
equipment
manufacturing
company)

Guy B. Champagne
Bedford (Québec)

Président
Exeltor Inc.
(compagnie
manufacturière
d'équipement
industriel)

Douglas A.C. Davis President
Toronto, Ont. D.A.C. Davis
Investment
Counsel Inc.
(investment
counsel and
portfolio manager)

Douglas A.C. Davis Président
Toronto (Ont.) D.A.C. Davis
Investment
Counsel Inc.
(conseiller en
placement et
gestionnaire de
portefeuille)

Rudolph W. Gardner, Partner
Q.C. Fasken Martineau
Etobicoke, Ont. Davis (law firm)

Rudolph W. Gardner Associé
c.r. Fasken Martineau
Etobicoke (Ont.) Davis (étude
d'avocats)

E. Boyd Marsh Chairman
Burlington, Ont. Savile Financial
Services Inc.
(financial
consultant)

E. Boyd Marsh Président
Burlington (Ont.) Savile Financial
Services Inc.
(conseiller
financier)

together with such persons as become
shareholders in the corporation created
pursuant to these letters patent, a body
corporate under the name of

et à tous les futurs actionnaires de la
société et les constitue en société de
prêt sous la dénomination de

**MTC MORTGAGE INVESTMENT
CORPORATION**

**SOCIÉTÉ DE PLACEMENTS
HYPOTHÉCAIRES MTC**

and in French,

et en anglais,

**SOCIÉTÉ DE PLACEMENTS
HYPOTHÉCAIRES MTC**

**MTC MORTGAGE INVESTMENT
CORPORATION**

hereinafter called "the company".

ici-après appelée «la société»

AND KNOW YE FURTHER that it is
ordained and declared that:

ET SACHEZ EN OUTRE qu'il est
statué et déclaré que:

1. The persons hereinbefore named shall be the provisional directors of the company.
2. The capital stock of the company shall be \$150,000,000 divided into 15,000,000 common shares with a par value of \$10.00 per share.
3. The amount to be subscribed before the provisional directors may call a general meeting of the shareholders shall be \$10,000,000.
4. The company shall not commence business until \$10,000,000 of the capital stock have been subscribed and \$10,000,000 have been paid thereon.

1. Les personnes mentionnées ci-dessus sont les administrateurs provisoires de la société.
2. Le capital social de la société est de 150 000 000 dollars divisé en 15 000 000 d'actions ordinaires d'une valeur nominale de 10 dollars par action.
3. Le montant à souscrire avant que les administrateurs provisoires puissent convoquer une assemblée générale des actionnaires est de 10 000 000 dollars.
4. La société ne peut commencer ses activités avant que 10 000 000 dollars n'aient été souscrits sur le capital social et que, sur ce montant 10 000 000 dollars n'aient été versés.

- | | |
|--|--|
| 5. The head office of the company shall be in the City of Toronto, in the Province of Ontario | 5. Le siège social de la société est sis à Toronto, dans la province de l'Ontario. |
| 6. The company may carry on the business of a loan company within the meaning of the Loan Companies Act. | 6. La société peut exercer les activités d'une société de prêt au sens de la Loi sur les sociétés de prêt. |
| 7. The Loan Companies Act shall apply to the company. | 7. La Loi sur les sociétés de prêt régit la société. |
| 8. The only undertaking of the company shall be the investing of funds of the company and the company shall not at any time manage or develop real property. | 8. La société aura comme unique activité le placement des fonds de la société et, en aucun moment elle ne gèrera ni ne mettra en valeur des biens immobiliers. |
| 9. Upon being designated by the Minister of Finance as a mortgage investment company, the company shall do no act or thing which would result in the company at any time ceasing to be a "Canadian Corporation" and a "mortgage investment corporation" for the purposes of the Income Tax Act (Canada). | 9. À titre de société de placements hypothécaires désignée par le ministre des Finances, la société ne posera aucun geste par lequel elle cesserait d'être une «société canadienne» et une «société de placements hypothécaires» aux termes de la Loi de l'impôt sur le revenu (Canada). |

GIVEN under my hand and seal of office at Ottawa this 11th day of January 1991.

Fait sous mon sceau et ma signature à Ottawa ce 11^e jour de janvier 1991.



Michael Hikson
Minister of Finance
Le ministre des Finances